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برگزاری شورای ترافیک و ایمنی حمل و نقل شهرستان اهر

 جلسه شورای ترافیک و ایمنی حمل و نقل شهرستان اهر با محوریت پیگیری مصوبات جلسه قبلی و بررسی مسائل

ترافیکی شهرستان به ریاست فرماندار و با حضور دادستان عمومی و انقلاب شهرستان، فرمانده انتظامی، رییس پلیس

راهور، رییس پلیس راه اهر - تبریز و سایر اعضای شورای ترافیک در محل فرمانداری برگزار شد.

 جلسه شورای ترافیک و ایمنی حمل و نقل شهرستان اهر با محوریت پیگیری مصوبات جلسه قبلی و بررسی مسائل ترافیکی شهرستان به ریاست فرماندار و با حضور دادستان

عمومی و انقلاب شهرستان، فرمانده انتظامی، رییس پلیس راهور، رییس پلیس راه اهر - تبریز و سایر اعضای شورای ترافیک در محل فرمانداری برگزار شد.

در این جلسه فرماندار اهر با اشاره به کندی روند پیشرفت بزرگراه اهر-مشکین شهر، تکمیل این پروژه را مطالبه عمومی مردم منطقه دانسته و ادارات ذیربط را به پیگیری های

مستمر در این زمینه ملزم نمود.

 دکتر غنی زاده در ادامه با ابراز خرسندی از اجرای طرح پارکبان در معابر شهر، از همکاری نهادهای ذیربط تقدیر نمود.

 فرماندار شهرستان اهر با اشاره به مشکلات ترافیکی بافت میانی شهر و درخواست عمومی مردم و اهالی بازار و کسبه و همچنین نظر کارشناسی پلیس راهور، از شهرداری خواست

با قید فوریت نسبت به اتمام پروژه سنگ فرش خیابان طالقانی و برقراری تردد خودرویی در این مسیر اقدام نماید.
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